
Omgevingsdialoog Hoefstraat 35, Genderen 
 
De directe omwonenden en aangrenzende grondeigenaren zijn persoonlijk geïnformeerd 
door initiatiefnemer.  
Initiatiefnemer is bij omwonenden in gesprek gegaan. Hij heeft een tekening van het perceel 
en de loods meegenomen ter inzage zodat voor de omwonende het plan duidelijk is.  
Hieronder de reacties van omwonenden:  
Initiatiefnemer is langs geweest op 18-11-2021 en 19-11-2021.  
 
Bij de bewoners van Ruiterhof 11 is initiatiefnemer als eerste langs geweest. Het huis grenst 
aan het perceel van initiatiefnemer. Deze familie gaf aan geen bezwaar te hebben tegen de 
bouw van een loods.  
Daarna gesproken met de bewoner van Ruiterhof 13. Initiatiefnemer moest afstand houden 
i.v.m. corona. Vrouw was zeer ziek. Meneer had hierdoor niet veel tijd, en wil dat als er een 
loods zou komen deze niet hoger is dan 3,5 meter.  
 
Aangekomen bij de bewoonster van Ruiterhof 9, huis van mevrouw is ook aangrenzend aan 
het perceel van initiatiefnemer. Mevrouw geeft aan geen problemen te hebben met de 
bouw van de loods.  
Daarna gesproken met de bewoner van Ruiterhof 7. Deze buurman geeft aan dat het bedrijf 
van initiatiefnemer is, en dat initiatiefnemer hiermee van hem mag doen wat hij daarmee wil 
doen. Hij heeft dus geen bezwaar tegen de bouw van de loods.  
Initiatiefnemer heeft daarna gesproken met de bewoonster van Ruiterhof 5, echtgenoot van 
mevrouw was erg ziek. Hierdoor had mevrouw weinig tijd, maar wel uit kunnen leggen wat 
de plannen zijn. Mevrouw geeft aan het helemaal geen probleem te vinden dat er een loods 
zou komen, mevrouw was al lang blij dat de grote bomen en de struiken weg waren gehaald. 
Dit ten goede van haar gezondheid. Had veel last van hooikoorts.  
Initiatiefnemer heeft gesproken met de bewoners van Hoefstraat 39, dit zijn de buren naast 
het perceel van initiatiefnemer en zij zien alleen maar verbetering. Ze vinden het fijn als het 
netjes wordt.  
 
De bewoner van Ruiterhof 17, die achter aan het perceel van initiatiefnemer grenst vond het 
een geweldig plan. Ziet graag ook wat groen terug, is blij dat het netjes zou worden.  
Als laatste gesproken met de bewoner van Ruiterhof 1, waarmee initiatiefnemer telefonisch 
contact heeft gehad. Deze bewoner zei: je bouwt maar een eind weg. Het maakt hem niet 
uit, hij had er geen bezwaar tegen.  


